
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte i Svensk förening för allmänmedicin på Teams 2024-10-07  
kl 20.00-21.15 

 

Närvarande 
Magnus Isacson (MI), ordförande 
Anders Lundqvist (AL), facklig sekreterare 
Andreas Stomby (AS), vetenskaplig sekreterare 
Panteha Hatefi (PH), kassör 
Linda Sandberg (LS), ledamot 
Andreas Thörneby (AT), ledamot 
Emil Péclard (EP), vice ordförande 
Åke Åkesson (ÅÅ), ledamot 
Jenny Berggren (JB), ledamot 
 
Adjungerade 
Isabelle Körner Johnsson (IKJ), kansliet 
 

§ 224 
 

Mötet öppnades av ordförande. 
 

§ 225 Dagordningen fastställdes. 
 

§ 226 Föregående Att-göra-lista gås igenom med avrapportering. 
 

§ 227 Ekonomi  
- Slutredovisning av Uppsalakongressen 14 okt, därefter ny budget för LAK 

Stockholm. 
- Prekongressavgift 2700 kr i mesta laget. Lutar att det inte blir någon. 

Prekongress är ett frivilligt åtagande. 
 

§ 228 Forskning  
- SAFUs verksamhetsplan – Diskuteras om samarbete utifrån den, viktig strategisk 

fråga för SFAM. Angeläget med representation från akademin på våra kongresser. 
- SAFUs domännamn- önskemål om att SFAM tar över. Beslut att så blir fallet. 
- Reseanslag – justering. Det tilldelade anslaget kunde inte utnyttjas av Helena 

Kornfält Isberg, men det framkom att AS fått två ansökningar gällande samma 
artikel, varför anslaget nu omdirigeras till Mia Tystrup som de facto deltog på den 
kongress som ansökan gällde. 

 
§ 229 Remisser 

1. Förslag till nationell plan för HSVs kompetensförsörjning. EP hade sammanställt 
ett sammandrag med de viktigaste punkterna. Diskussion. 

Beslut:  MI fördelar uppdraget att skriva svar på de viktiga avsnitten i dokumentet bland 
styrelsens medlemmar. 

 
§ 230 Vårens mötestider 

MI skickar ut ett förslag på mötestider inklusive 1½ dags fysiskt möte innan kongressen. 
 



 
 

§ 231 Task-shifting dokument från DLF 
Styrelsen positiv till de flesta av formuleringarna. MI återkopplar till DLF angående att 
en överföring av ”enkla” läkaruppgifter behöver beakta ökad tidsåtgång för uppgiften 
för sjuksköterskor och annan personal liksom undanträngningseffekter och risken att 
förstärka trenden med subspecialisering/fragmentisering av vården. 
Generalistkompetensen får inte urvattnas. ÅÅ föreslår en djupare diskussion kring 
denna fråga framöver. 
 

§ 232 Veronica Milos Nymberg som ny ”national editor” SJPHC 
Beslut: Styrelsen tillstyrker förslaget. MI återkopplar till Anna Nager. 
 

§ 233 KKV -fortsättning 
MI har träffat Oskar Lindfors. Diskussion kring en lista sammanställd efter Steningevik. 
Uppdraget är att i slutändan bland alla förslag välja fem som gärna kan karakteriseras 
som ”lågt hängande frukter” med hög konkretiseringsgrad.  
Beslut: Inför nästa styrelsemöte 21 okt skriver varje styrelsemedlem ned fem förslag 
som sammanställs av AT. 
 

§ 234 PV Prio - fortsättning 
AS informerar om intentionen att tillsammans med SFAM-H titta på 
kunskapsstyrningens produkter när det gäller KOL, hypertoni, höftledsartros, obesitas 
samt något område som nätverket för psykisk ohälsa kommer med förslag på. Det 
handlar om att författa prioriteringsanvisningar på dessa områden. 
 

§ 235 Kongress i Luleå 2027 
LS kommer med den glädjande nyheten att SFAM Norrbotten tillsammans med SFAM 
Västerbotten anmäler intresse för att i Luleå arrangera Svensk Allmänmedicinsk 
Kongress 2027. Ett förslag finns om att Utbildningsrådet kan tänka sig att arrangera 
prekongressen. 
 

§ 236 LAK kongress Stockholm 
Diskussion om hur arbetet framskrider. MI erbjuder sig att följa kongressarbetet genom 
kontakter med LAK och närvaro på några möten. 
 

§ 237 Rapport från externa möten 
Punkten utgår. 
 

§ 238 Övriga frågor 
- Vilka remissvar ska ligga på hemsidan? Fråga från Erik Bengtsson (EB). 

Beslut: AL väljer ut 3–4 remissvar för publicering och svarar EB. 
 

§ 239 Månadens nyhetsbrev 
- AL samlar in material med sikte på publicering under v 42. 

 
  



 
 

§ 240 Nästa möte 
2024-10-21 Teams kl 20.00-21.15. 
 

§ 241 Mötet avslutas 
Ordförande förklarade mötet avslutat. 
 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

Anders Lundqvist  Magnus Isacson    
Facklig sekreterare  Ordförande 
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